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Referat fra bestyrelsesmødet den 07. november 2023 kl. 09.00 
hos Tove 

 
Deltagere: 
Tove, Claus og Bente 

DAGSORDEN REFERAT 

1. Godkendelse af referat fra den 9. 
oktober 2023 

Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveret i 
protokollen 

2. Orientering - siden sidst 12.10 Studsning af hækkene samt anden 
omgang rengøring af bedene udført. 
Sandkasse rengjort.  

 
17.10 Påmindelse til EF om oprydning omkring 

havecontainer samt ændring af skiltning.  
Er stadig ikke bragt i orden. 
 
6.11 Budget og regnskabskursus (BL 6. kreds) for 
afdelingsbestyrelsesmedlemmer afholdt i 
Struer. En udbytterig aften, en dygtig og 
engageret underviser.   
-- 

Vi har modtaget forespørgsel fra en 
afdelingsbestyrelse i en anden Fællesbo afdeling 
i Aulum om et fællesmøde med dem. 
Vi deltager gerne. 
 
Der er blevet ryddet op på afdelingens 
hjemmeside 

 

3. informationsaften om 
affaldsordningen den 26. oktober  

Desværre ikke så stort fremmøde, som der var 
forventet.  

En god aften, som vores inspektør Martin havde 
arrangeret. 
Fra Herning kommune Genbrug og Affald - 
deltog Camilla Hvam, der fortalte om 
affaldssortering. 

Fra renovatørfirmaet Meldgaard deltog Karsten 
Krabbe, der fortalte om deres medarbejderes 

arbejdsforhold og krav til forholdene i området. 
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Der var mange og gode spørgsmål fra de 
fremmødte, og der blev givet kompetente svar. 
 
Bl.a. at ekstra tømning - f.eks. på grund af 
overfyldte containere eller forhindret adgang 
dertil – hver gang koster 218 kr.  pr. container. 
Der er kun beboerne til at betale den slags! 
 

Hvis containerne er fyldt i stationen man oftest 
bruger, opfordres til at man finder plads i en af 

de andre 7 sektioner i afdelingen.  
 
Såfremt der er spørgsmål, er man velkommen til 
at kontakte afdelingen Genbrug og Affald, 
Herning kommune 
 
Kommunens har en god sorteringsguide, der 
kan findes her:  https://ressourceportal.dk/ 
 
-- 
Camilla oplyste, at de har erfaret, at containere 
til pap samt containere til MPK (metal, plastik 
og kartoner) ikke fyldes så meget op - så hun 

foreslog at tømningsfrekvensen for disse 
ændres til hver 3. uge – for også at spare 

afdelingen for penge. 
Frekvensen kan ændres igen, hvis det viser sig 

nødvendigt.  
EFTERSKRIFT: 
Besked om ændringen er efterfølgende meddelt 
til Kommunen/Camilla 
 
Vi arbejder videre på en løsning med en spand 
el.lign i storskrald til knust porcelæn. 
Camilla oplyste på mødet, at kommunen tager 
den slags med.  

4. Fyraftensmødet den 2. november Det var en ny form denne gang - ét stort møde 
for alle FællesBo’s afdelingsbestyrelser – i 

stedet for som normalt, i de enkelte områder. 
 

Det er godt – og positivt – at der afholdes 
fyraftensmøder. 

 

https://ressourceportal.dk/
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Formen/mødet evalueres på Fyraftensmøde 
foråret 2024, hvor det afvikles områdevis. 
 

5. Det næste år – planlægning 
påbegyndes 

- Velkomstbrochure redigeres til 
nuværende forhold 

- Ønske om uge for afholdelse af 
afdelingsmøde 2024 sendt til FællesBo 

- Forberedelse til markvandring 2024 
 

6. Eventuelt  - Besked sendt til Allan ang. det skæve 

skilt ved indkørslen til Anemonevej.  
- Bente tilbyder at lave ny oversigt over 

nyttige links til afdelingens facebook 

gruppe. Den tidligere er på mystisk vis 
forsvundet. 

7. Næste møde - eventuelle punkter 

hertil 
 

HUSK kalender ☺ 

Møde i 2024. Vi aftaler nærmere.  

 
Der tages forbehold for eventuel tilføjelse af yderligere punkter 


